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Chcialabym serdeeznie podziekowaé za zaproszerue na inauguracje nowego roku 
akademiekiego w Akademii Pedagogiki Speejalnej muerua Marii Grzegorzewskiej 
w Warszawie. Niestety wazne obowiazki sluzbowe zatrzymaly mnie w Brukseli, 
w Parlameneie Europejskim, stad pozwalam sobie przeslaé Panstwu list. Bardzo zaluje, ze nie 
moge byé z Panstwem w tym waznyrn dia spolecznosci akademiekiej dniu. 

W Parlameneie Europejskim jestem Koordynatorem do spraw praw dzieei. Dlatego 
z duza radoscia obserwuje dzialalnosé Panstwa uezelni - najstarszej i najbardziej wyjatkowej 
uezelni pedagogieznej w Polsee. Z duzym zainteresowaniem przyjelam takze wiadornosé 
o uruehomieniu nowego kierunku studiôw na panstwa uezelni - Interdyseyplinamyeh Studiôw nad 
Dziecinstwem i Prawami Dzieeka. To bardzo wazne, aby kierunek ten dzialal preznie i ksztalcil 
kadry osob aktywnie dzialajacych na rzeez praw dzieeka oraz jego partycypaeji, rôwniez 
partyeypaeji w zyciu publicznym. W Polsee - ojczyznie Janusza Korezaka i Ireny Sendlerowej, 
tradyeja praw dzieekajest niezwykle wazna i ehwalebna. Ciesze sie, ze rozwijaeie Panstwo swoja 
oferte edukacyjna i uzbrajaeie studentéw w ta wazna wiedze oraz umiejetnosci. 

Pragne podkreslié, ze jako poslowie do Parlamentu Europejskiego staramy sie robié 
wszystko, aby zapewniaé eoraz lepsze i skuteezniejsze narzedzia do oehrony dzieci. Wlaczylam 
sie w ostatnim ezasie w proces konsultaeji spolecznych prowadzonyeh przez Komisje Europejska 
w sprawie nowej strategii Unii Europejskiej na rzeez praw dzieei. To wazny projekt, gdyz 
obowiazujaca strategia z 2011 jest juz przestarzala i nie odpowiada wyzwaniom obecnyeh czasôw. 
Przez ostatnie dziewieé lat swiat ruszyl bardzo szybko do przodu. Wlasnie dlatego musimy 
dostosowaé rozwiazania legislaeyjne, aby skuteeznie ehronié dzieei. Chcialabyrn zachecié Panstwa 
do wziecia udzialu w konsultaejaeh prowadzonyeh przez Komisje Europejska - Panstwa glos 
bedzie waznym wkladern w budowe nowej strategii. 

Na koniec chcialabym zaoferowaé Panstwu.jako uczelni, kadrze naukowej oraz studentom, 
swoje pelne wspareie w Panstwa dzialaniach na rzeez popularyzaeji i oehrony praw dzieeka. Gdyby 
nie sytuaeja zwiazana z pandemia, powiedzialabym, ze drzwi mojego biura sa dia Panstwa zawsze 
otwarte i z checia porozmawiam z Panstwern o waznych kwestiaeh zwiazanych z ochrona 
i promocja praw dzieeka. W dobie pandemii powiem za to, ze zawsze mega Panstwo sie ze mna 
skontaktowaé mailowo lub listownie, jesli bedziecie Panstwo potrzebowaé pomoey mojej lub 
szerzej - Parlamentu Europejskiego. 

Zyezy Panstwu wszystkiego dobrego i z wielkim zainteresowaniem bede przygladaé sie Panstwa 
dzialalnosci. Pozd. rawiam serdecznie. . . \ , r ,1 \ oL, (W~(aO{c)__,\[~ S~0_J,u::aû_{ Ç 
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